
42e Voor jaarsbijeenkomst in mei 1968 
In de ochtend van 16 mei kwamen in de grote kantine van het rekreatie-

centrum „Adelhof \ halverwege tussen Frederiksoord en Vledder gelegen, 
ruim 70 deelnemers bijeen voor de 42e voorjaaxsbijeenkomst. De voorzitter 
van het bestuur opende de vergadering die door 65 leden werd bijgewoond 
met het uitspreken van de hiervoor opgenomen rede. 

De agenda voor de algemene ledenvergadering luidde als volgt: 
1. Opening. 
2. Verslag van de Notulenkommissie over de 43e najaarsvergadering te 

Arnhem op 19 oktober 1967. 
3. Benoeming nieuwe Notulenkommissie. 
4. Ingekomen stukken en bestuursmededelingen. 
5. Verlenging van het bestaan van de vereniging met 30 jaar vanaf 

30-9-1968. 
6. Instelling van een Advieskommissie van het bestuur; leden van deze 

Advieskommissie: de heren ir H. A. van der Meiden, ir J. F. A. Mole-
naars en dr J. van Soest. Toelichting: het bestuur acht het wenselijk, 
dat het zich op het terrein van de bospolitieke vraagstukken in binnen-
en buitenland kan laten voorlichten en adviseren door enige op dit ter-
rein vertrouwde personen. De leden worden door het bestuur benoemd. 

7. Mededelingen door de kommissies (redaktie tijdschrift, studiekringkom-
missie, redaktie publikaties). 

8. Verslag van de Kaskommissie voor 1967. 
9. Rekening en verantwoording van de geldmiddelen over 1967; in bijlagen 

bij de konvokatie gegeven. 
10. Benoeming van een lid van de Kascommissie voor 1968. 
11. Bespreking plaats en tijd najaarsbijeenkomst 1968. 
12. Mededelingen uit wetenschap en praktijk. 
13. Rondvraag. 
14. Sluiting. 

De voornaamste punten uit de vergadering waren: 
— de notulen van de 43e najaarsvergadering werden goedgekeurd; in de 

nieuwe notulenkommissie werden benoemd de heren ir A. C. A. Kuhn, 
L. C. Smit en ir E. J. G. Swellengrebel; 

— de overleden leden ir H. H. G. Overbeek en ir F. W. Malsch werden 
herdacht; 

— voor het lidmaatschap bedankten: ir J. A. Eshuis, E. van Heek, mevrouw 
E. van Heek-Koek, mejuffrouw B. Th. W. Blijdenstein, R. W. Ledeboer, 
W. Leclerq, baronesse E. van Oldeneel tot Oldenzeel en mevrouw Felt-
kamp-Feld. 

— als nieuwe leden traden toe: ir G. J. Geerling, ir J. v. d. Burg, ir Z. v. d. 
Meer, H. L. van Kuilenburg, E. H. Krijger, J. C. M. v. Iersel, J. Noest en 
Jhr mr W. J. C. M. van Nispen tot Sevenaer; 
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de in oktober 1967 door de ledenvergadering aangenomen nieuwe sta-
tuten werden bij Koninklijk Besluit van 9 april 1968 goedgekeurd; 
bij acclamatie werd besloten het bestaan van de vereniging voort te zetten 
voor de periode van 1 oktober 1968 tot en met 30 september 1997; 
er werd een advieskommissie ingesteld, die het bestuur zal voorlichten 
en adviseren inzake bospolitieke vraagstukken in binnen- en buitenland; 
het beleid in deze zaken blijft een bestuursaangelegenheid; in deze kom-
missie namen op verzoek van het bestuur zitting de heren ir H. A. van 
der Meiden, ir J. F. A. Molenaars en dr J. van Soest; 
het bestuur was op uitnodiging van het Bosschap vertegenwoordigd op 
een audiëntie bij de Minister van Financiën ter bepleiting van doeltref-
fende steun aan de partikuliere bosbouw; met name werd gepleit voor 
een herziening van de zogenaamde bosbijd rageregeling: verhoging van 
de bijdrage en vermindering van de degressie; 
de redaktie voor het tijdschrift deelde mee, dat het in de bedoeling ligt 
de reeds begonnen redaktionele artikelen met een progressief karakter 
voort te zetten; 
de studiekringkommissie deed mededeling van het ontvangen van twee 
rapporten, opgesteld resp. door de „gespreksgroep afzet hout van grove-
den" en de „gespreksgroep aanpassing bestaande bossen aan de rekrea-
tieve behoeften". Beide rapporten zullen in het tijdschrift worden ge-
publiceerd ; 
de redaktiekommissie voor publikatïes deelde mee, najaar 1968 de ver-
schijning van deel X, Bosbescherming te verwachten; 
de Kaskommissie adviseerde tot decharge van de penningmeester voor 
het gevoerde beleid over te gaan, hetgeen bij acclamatie geschiedde. 
Uit de rekening van lasten en baten bleek een positief saldo van bijna 
ƒ2.600. De balans per ultimo 1967 gaf een kapitaal van ruim ƒ16.000 
te zien. Hoewel de mogelijkheden beperkt zijn, is de financiële positie 
van de vereniging gezond. In plaats van ir J. H. Wiersma, die als lid van 
de Kaskommissie aftrad, werd benoemd ir J. J. Westra; 
als voorlopige data voor de najaarsvergadering werden 10 en 11 oktober 
1968 vastgesteld; 
dr Th. C. Oudemans — weer ter vergadering aanwezig — gaf een uit-
eenzetting bij een kollektie wandelstokken door hem op zijn reizen 
verzameld en bood de voorzitter een schotel aan vervaardigd uit het 
hout van een eik die =t 20.000 jaar geleden ter plaatse van het Am-
sterdam-Rijnkanaal bedolven geraakt moet zijn; 
er bleek duidelijke ongerustheid bij vele leden te bestaan over de plannen 
om de Stichting Bosbouwproefstation „De Dorschkamp" op te heffen 
en het B.P.S. bij de Dienst van het Staatsbosbeheer onder te brengen, 
zulks in het kader van de op handen zijnde concentratie en koördinatie 
van het landbouwkundig onderzoek. Er werd besloten dat het bestuur 
in een adres aan de Minister van Landbouw zal vragen te mogen worden 
gehoord in deze voor de bosbouw zo belangrijke aangelegenheid. 


